

ကကြို ၃၀

ဆာဂျာဘန် DeKalb ခိထံဟ်ဂ်ကဝိကွို အဟ်ဂ်ဖိယိဖိတဖ်ကိးဂ၊

ယမုာ်လာ်လာ ပုကိးဂဇး မတၢ်ကကဲထီၣ်ကဲထီၣ် တနွံအံၤန့ၣ်လီၤ. မုာ်လာ်ပကတုၤလီၤလၢ လါမၢ်ရးလၢလီၤအယိ, ယနီၣ်ကစၢ်ဒ်ယဲ ယမၤလၢမၤကယိ DeKalb ခိထံဟ်ဂ်ကဝိကွို (DCSD) အတၢ်မၤ အတၢ်လဲထီၣ်လဲထီၣ်လၢ ကမၤလီၤတၢ်တၢ်အိးထီၣ်ကတၢ်ကွၢ်ကသုဂုၤဘန်ဘန် ကဲထီၣ်ကဲထီၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ယဟ်ကဖၤလၢယသးလၢ ပပုၤကွိုဖိ, ကွိုသရၣ်ဒီး ပုၤမၤတၢ်ဖိခဲလၢလၢ အတၢ်ဟ့ၣ်လီၤအသးမၤတၢ်လၢ ကလဲဆူတၢ်မၤလိဟ်ဖျိၣ်ယါယုာ်တၢ်အကျိအကျဲ ဘျုးဘျုးဆိုဆိုတသ့ ဖဲအသ့အယိန့ၣ်လီၤ.

ဖဲလါမၢ်ရး ၂၉ သီန့ၣ်, ပကသုးယိပသးဆူ တၢ်အကတီၢ်ဖဲ တီၤကိးတီၤဒး (cohorts A & B) ကဟဲကမၤလိကတၢ်ကတၢ်ဖဲ ကွိုတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တဖ်အပူၤလၢ တၢ်မၤလိန့ၣ်တၢ်ဆၢကတီၢ်လၢ အအိၣ်တီၢ်အပၤန့ၣ်လီၤ. ယအိၣ်ဒီးတၢ်န့ၣ်လၢ ပုကိးဂကမၤ အမူၤအဂုၤကတၢ်လၢ တၢ်လဲလိာ်တခါအံၤကလဲအသးပုၤပုၤဖျးဖျးဒီးကဲထီၣ်လိာ်ထီၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

CDC တၢ်န့ၣ်ကျဲအသိ

လၢတၢ်ကဆဲးဟ်ပကွိုတဖ်လၢ တၢ်ပူၤတၢ်ဖျးဒီးမၤဖျးလီၤ တၢ်ဆါအတၢ်ဘၣ်ကဲအဂီၢ်, ပကဘၣ်သ့ၣ်နီၣ်ထီၣ်လၢ ပကလူပိာ်မၤ ထွဲတၢ်န့ၣ်လီၤလၢ အဟဲလၢ တၢ်ပၤဆူတၢ်ဆါဒီးတၢ်ဒိသဒါဖဲထၢၣ် (Centers for Disease Control and Prevention (CDC)) အအိၣ်လီၤ. CDC ဘျီဘၣ်မၤဂုၤထီၣ်ဖဲ အ K-12 ကွိုတၢ်န့ၣ်ကျဲလၢ ဖဲအုၣ်တၢ်ဟ်ဖျါလၢခံကတၢ်လၢအကမၤဘၣ်ဒိ ကွိုဖိတဖ် အတၢ်အိၣ်ယံၤလိာ်သးလၢတီၤဒးအပူၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. CDC ခဲအံၤဟ့ၣ်ကူၣ်ဖဲလၢ တၢ်မုာ်ထီၣ်သကိး နီၣ်ကးဘၢမဲာ် ကိးဂအယိ, ကွိုဖိတဖ် ကြးအိၣ်ယံၤလိာ်သး အဇၢကတၢ် ၃ ခိၣ်ယီၤလၢ တီၤဒးအပူၤန့ၣ်လီၤ.

ဒ်ယဟ်ဖျါထီၣ်တၢ်ထီၣ်အသိ, DCSD ကလူပိာ်ထွဲ ဖဲအုၣ်အတၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ဒီး လူပိာ်မၤထွဲတၢ်လၢ တၢ်မၤဖျးလီၤတၢ်ဘၣ်ကဲ အတၢ်မၤရဲၣ်ကျဲခိၣ်သ့ၣ်- ဒ်ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်အီၤလၢ CDC အသိ- လၢကမၤလီၤတၢ် ပုကိးဂလၢ အအိၣ်လၢ ပတၢ်သ့ၣ်ထီၣ် အပူၤအတၢ်ပုၤဖျးအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဒ်ပသုးယိသးဘူးထီၣ်ကွၢ်ကွၢ်ဆူ တၢ်ကီၢ်ထီၣ်သိတၢ်ပျါကသုၣ်ကွို (spring break) အဆၢ ကတီၢ်အသိ, ယအိၣ်ဒီးဟ့ၣ်ကူၣ် ပပုၤကွိုဖိ, ကွိုသရၣ်, ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီး ဟ်ဂ်ဖိယိဖိတဖ်လၢ ကဆဲးလူပိာ်မၤထွဲတၢ်မၤဖျးလီၤ တၢ်ဆါအတၢ်မၤရဲၣ်ကျဲခိၣ်သ့ၣ်တဖ် ဖဲပအိၣ်ယံၤဒီးတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်စ့ၢ်ကိးန့ၣ်လီၤ. ယန့ၣ်လၢပုကိးဂဇး ကမၤအမူၤအဒါလၢ ကမၤ ဖျးလီၤ COVID-19 တၢ်ဆါကဲထီၣ်အနီၣ်ဂံၢ်ဖဲ DeKalb ခိထံဟ်ဂ်ကဝိကွၢ်အပူၤန့ၣ်လီၤ.

COVID-19 ကသံၣ်ဒါသဒါ

ဖဲကီၢ်ရၣ်ဟ်ဂ်ကဝိမၤတၢ်လၢ ကဟ်ပကွိုတဖ်လၢ တၢ်ပူၤဖျးဒီးမၤဖျးလီၤ တၢ်ဆါအတၢ်ဘၣ်ကဲခိဖျိ တၢ်လူပိာ်မၤထွဲ CDC တၢ်မၤဖျးလီၤတၢ်ဆါဘၣ်ကဲ တၢ်န့ၣ်ကျဲတဖ်အဖၤမုာ်, DCSD စ့ၢ်ကိးဟ့ၣ်လီၤဖဲ တၢ်ခွဲတၢ်ယာ်ဆူ ပပုၤမၤတၢ်ဖိတဖ်လၢ ကလဲမၤကွၢ်ဘၣ်အသးလၢ COVID-19 ဒီးဆဲးဘၣ်ကသံၣ်ဒိသဒါအဂီၢ်လီၤ. ယသးခုလၢ ယကဘိးဘၣ်ရလီၤလၢ ခိဖျိ DeKalb County Board of Health (DCBOH) ဒီးတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချူ ပုၤမၤသကိးတၢ်အဂၤတဖ် အတၢ်အိၣ်ထွဲမၤစၢ်အယိ, DCSD ဆဲးန့ၣ်ဘၣ် အပူၤမၤတၢ်ဖိ ၁,၇၀၄ ဂၤလၢ ကသံၣ်ဒိသဒါ စးထီၣ်လၢ ကီၢ်စဲၣ်စးထီၣ်မၤအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲလၢ ပုၤမၤတၢ်ဖိ ကကွၢ်တကထီၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ကီၢ်ရၣ်ဟ်ဂ်ကဝိပုၤမၤတၢ်ဖိတဖ် ကမၤန့ၣ်ကသံၣ်ဒိသဒါဖဲ DCSD အ ပၤဆူတၢ်ဒီးတၢ်သိၣ်လိတၢ်သ့ၣ်ထီၣ် (Administrative and Instructional Complex), St. Phillips AME တၢ်ဘါယုၤသရီၣ် ဒီး Briarcliff ကသံၣ်ကျး န့ၣ်လီၤ. DCSD အနး(စ), လၢတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိတဖ်, ဆဲးန့ၣ်ကသံၣ်ဒိသဒါဆူ ပုၤမၤတၢ်ဖိတနီၤအဂီၢ် ဖဲလါမၢ်ရး အသိ ၂၀ ဖဲတၢ်ဆဲးကသံၣ်ဒိသဒါအဆၢကတီၢ်ဖဲ Administrative and Instructional Complex န့ၣ်လီၤ.

DCSD ကဆဲးမၤသကိးတၢ်ဒီး DCBOH, Walgreens ဒီး Briarcliff ကသံၣ်ကျးလၢ ကဆဲးန့ၣ်ကသံၣ်ဒိသဒါအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပဟ့ၣ်ဂံၢ်ဟ့ၣ်ဘါစ့ၢ်ကိး ပုၤမၤတၢ်ဖိတဖ်ဒီးကွိုဖိလၢ အသးအိၣ် ၁၆ နံၣ်ဆူ အဖိခိၣ်တဖ်လၢ ကယုၤန့ၣ်တၢ်ခွဲတၢ်ယာ်လၢ

ကဆဲးဘၣ် ကသံၣ်ဒီသဒါခိဖျိ DCBOH, လီၢ်ကဝိၤ ကသံၣ်ဒါး, မ့တမ့ၢ် လၢအဝဲသ့ၣ် အကသံၣ်သရၣ်လၢ အဟ့ၣ်အီၤ တၢ်ကွၢ်ထွဲတဖၣ်အအိၣ်န့ၣ်လီၤ.

ဘီနး(စ)တဖၣ်

မဟါကၢၢ်. တၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့ကမံးတံၢ် (State Board of Education) တနံၤအံၤ အၢၣ်လီၤတူၢ်လိာ်ဝဲ ကီၢ်ဖဲၣ်ကွၢ် အ ပှၤန့ၣ်တၢ် Richard Woods အတၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်လၢ Georgia ကစူးကါဝဲ ဖဲၣ်ဒရၣ်အတၢ်မၤစၢဖုၣ်ကီၤလၢ ကဟ့ၣ်ဝဲ ဘီနး(စ) တဘျီအဂီၢ်, \$1,000 ဆူ K-12 ကမ့ၢ်ကွၢ် အကွၢ်သရၣ်ဒီးပှၤဘၣ်မ့ဘၣ်ဒါလၢ အအိၣ်ထွဲတၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့ တဖၣ်အအိၣ်လီၤ.

စ့ဘီနး(စ)အံၤ တၢ်ဟ့ၣ်အီၤဆူ သရၣ်သရၣ်မုၢ်ဒီး ပှၤမၤတၢ်ဖိလၢ အအိၣ်ထွဲတၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့လၢ ကအိၣ်ထွဲမၤစၢတၢ်ကိးပှၤ မၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ဟံးယၢ်တၢ်မၤလီၢ်လၢလၢ အရူၤဒိၣ်တဖၣ်အံၤ ဒီးဒ်သိးကဟ်ဖျါထီၣ်ပတၢ်စံးဘျူးလၢ အဝဲသ့ၣ်အတၢ်ဖံးတၢ်မၤ ဒီးတၢ်ဟ့ၣ်လီၤသးဖဲ COVID-19 တၢ်ဆါသတြိၣ်ကထီၣ်အကတီၢ်အံၤန့ၣ်လီၤ.

DCSD ပၢ်လုၢ်ပၢ်ပှၤအပှၤမၤတၢ်ဖိဒီးအဝဲသ့ၣ် အတၢ်ဟ့ၣ်လီၤသးလၢ တၢ်အိၣ်ထွဲမၤစၢပပှၤကွၢ်ဖိတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပ ဆၢမုၢ်လၢလၢ ပကဒုးန့ၣ်ဘၣ်နပတၢ်စံးဘျူးခိဖျိ တၢ်ဟ့ၣ်လီၤဘီနး(စ)တဖၣ်အံၤလၢခံတလါန့ၣ်လီၤ.

ပှၤဘၣ်ကီၢ်ဘၣ်ခဲအတၢ်ကရၢကရိတၢ်အိၣ်ဖျိ

ယအဲၣ်ဒီးစံးဘျူးဘၣ် ပှၤဘၣ်ကီၢ်ဘၣ်ခဲအတၢ်ကရၢကရိ ယိးဖုလၢ အဟဲထံၣ်လိာ်သးဒီးယၢ်ဒီးပကရၢဖိတဖၣ်လၢ အပှၤကွၢ် တနံၤအံၤလၢ ကမၤလိဘၣ်ယးပတၢ်ထံၣ်တၢ်ကွၢ်စိလၢ ကသုးယီၤ DCSD တၢ်ကထီၣ်ကထီလၢခံတပတီၢ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်အံၤ မ့ၢ်ဝဲတၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ်လၢ ယဂီၢ်လၢယကဒိကန့ၣ်ဘၣ် တၢ်ထံၣ်, တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်, တၢ်မုၢ်လၢဒီး တၢ်လိာ်ဘၣ်တဖၣ်လၢ ပှၤတတလီၤဆီ လၢ အမၤန့ၢ်တၢ်လၢ ပအမဲရကဟံၣ်ဖိယိဖိအသိတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ပပှၤမၤသကိးတၢ်ဖိတဖၣ်န့ၣ်မ့ၢ်ပှၤအရူၤဒိၣ်လၢ ပကွၢ်ကီၢ်ရၣ်ဟီၣ်ကဝိၤအတၢ်ဖံးတၢ်မၤတူၢ်လီၤတီၤလီၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ကဘၣ် မၤတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျၢလၢ အအိးထီၣ်အသးပျီပျီဖျါဖျါန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကဘၣ်တူၢ်လိာ်မုၢ်ဒီး ဟံးန့ၢ်ပှၤပၢ်ယုၣ်မၤသကိးတၢ်ဖိတဖၣ် အတၢ်မၤသကိးတၢ်န့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်ကသုၣ်ထီၣ် ပှၤတတလၢ အိၣ်ဒီးတၢ်န့ၣ်အဂီၢ်, ပယုကညးလၢ ပကအိၣ်ဒီးတၢ်မၤတၢ်လၢ အအ ဝဲၣ်ဖျါပျီပျီဖျါဖျါ, ဒီးကအိၣ်ဒီးတၢ်ဆီလီၤပၢ်လီၤသးလၢ ကမၤသကိးတၢ်ဒီး ပှၤဆိၣ်ထွဲမၤစၢတၢ်လၢ တၢ်ချၢလၢ အအိၣ်ဒီးတၢ်ပညိၣ် တမံးယိလၢ ကအိၣ်ထွဲမၤစၢကွၢ်ဖိအတၢ်ကထီၣ်ကထီအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

MOSAIC တၢ်ကီၢ်ခါတၢ်မၤလိတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲ (MOSAIC Summer Learning Program)

ဒ်ယတဲသကိးတၢ်လၢ မဟါတနံၤအလံာ်ပရၢပှၤအသိး, DCSD ကအိးထီၣ် MOSAIC တၢ်ကီၢ်ခါတၢ်မၤလိတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲ (MOSAIC Summer Learning Program) လၢကွၢ်ဖိတဖၣ်အဂီၢ်လၢ တၢ်ကီၢ်ခါတဘျီအံၤန့ၣ်လီၤ. MOSAIC တၢ်ကီၢ်ခါတၢ် မၤလိတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲ (MOSAIC Summer Learning Program) တဖၣ် ဆိၣ်ထွဲမၤစၢ တၢ်သိၣ်လိလၢ ကီၢ်ရၣ်ကွၢ်ဟီၣ်ကဝိၤ အပှၤ- ပပှၤကွၢ်ဖိ, ပကွၢ်သရၣ်တဖၣ်, ဒီးတၢ်ခိၣ်တီလၢ တၢ်သိၣ်လိဒီးမၤလိအီၤ- ခိဖျိတၢ်ဘျီဘၣ်မၤဂ့ၤ, တၢ်သိၣ်လိချၢ ထီၣ်တၢ်, တၢ်မၤဂ့ၤထီၣ်တၢ်အကံၢ်အစီဒီး ပှၤတတသးတၢ်တူၢ်ဘၣ် တၢ်မၤလိတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. ပတၢ်ပညိၣ်ကွၢ်စိန့ၣ် မ့ၢ်ဒ်သိး ပကဒုးဟံးယုၣ်ပှၤမၤလိတၢ်ဖိခဲလၢလၢ အပၣ်ယုၣ်ဒီး ပှၤမၤလိအဲကလံးကျိၣ်, ကွၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးနီၢ်ခိကွၢ်ဂီၤတဂ့ၤ, ဒီးကွၢ်ဖိလၢ အိၣ်ဒီးတၢ်လၢတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲ	ပုၤမၤလိတၢ်ဖိ	တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲမ့ၢ်န့ၢ်	အကျိၢ်အဂီၢ်
FLEX Restore	၈ တၢ်ကိၣ်မိလၢ အထီၣ် HS တၢ်မၤလိတဖၣ်အဂီၢ်စီဒီး ၉-၁၂ တၢ်	လါယု ၁ သီ - လါယု ၁၇ သီ	ကီၢ်ရဲၣ် တၢ်မၤလိဒိဖျိ အထံၣ်နဲး
FLEX Ahead	ပုၤနီၣ်ဒိၣ်တၢ်ထီၣ်မိ	လါယု ၁ သီ - လါယု ၂၄ သီ	ကီၢ်ရဲၣ် တၢ်မၤလိဒိဖျိ အထံၣ်နဲး
High School Credit Recovery	၈ တၢ်ကိၣ်မိလၢ အထီၣ် HS တၢ်မၤလိတဖၣ်အဂီၢ်စီဒီး ၉-၁၂ တၢ်	လါယု ၁ သီ - လါယု ၃၀ သီ (ကရူၢ်လိၤဆီအါကလုာ်)	လီၢ်ကစီၤကွီၢ် မၤလိယါယုာ်
AP Bridge Camp	၉-၁၂ တၢ်	လါယုလဲၣ်အပူၤ တနံၣ်	လီၢ်ကစီၤကွီၢ် မၤလိယါယုာ်
Summer Bridge Camp	၆ တၢ်စီဒီး ၉ တၢ်ကိၣ်မိဖျိးစိတဖၣ်	လါယုလဲၣ် (ကရူၢ်လိၤဆီအါကလုာ်)	လီၢ်ကစီၤကွီၢ် မၤလိယါယုာ်
Special Education ESY	တၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သုၤလိၤဆီပုၤကိၣ်မိတဖၣ် (ကတိၤဆီ-၁၂တၢ်)	လါယု ၇ သီ - လါယု ၁၆ သီ	ကီၢ်ရဲၣ်ဟီၣ်ကစီၤ မၤလိယါယုာ်
Scholars Academy	၃-၈ တၢ်	လါယု ၇ သီ - လါယု ၁၆ သီ	လီၢ်ကစီၤကွီၢ် မၤလိယါယုာ်
Serendipity	၁-၆ တၢ်	လါယု	ကီၢ်ရဲၣ် တၢ်မၤလိဒိဖျိ အထံၣ်နဲး
Title I Enrichment Programs	ကတိၤဆီ-၁၂ တၢ် (Learning Backpacks)	လါယုလဲၣ်	လီၢ်ကစီၤကွီၢ် မၤလိယါယုာ်
Literacy Camp	ကတိၤဆီ-၁၂ တၢ်	လါယု ၇ သီ - လါယု ၃၀ သီ	လီၢ်ကစီၤကွီၢ် မၤလိယါယုာ်
My Brother's Keeper	MBK ကွီၣ်မိတဖၣ်	လါယု ၂၈ သီ - လါယုလဲၣ် ၂ သီ, ၂၀၂၁	ကီၢ်ရဲၣ်ဟီၣ်ကစီၤ မၤလိယါယုာ်
Aviation Camp	၄-၆ တၢ်	လါယု ၂၁ သီ - လါယုလဲၣ် ၂ သီ, ၂၀၂၁	ကီၢ်ရဲၣ်ဟီၣ်ကစီၤ မၤလိယါယုာ်
STEM is LIT	၆-၈ တၢ်	လါယုလဲၣ် ၁၉ သီ - လါယုလဲၣ် ၂၉ သီ, ၂၀၂၁	မၤလိယါယုာ်
CTAE Enrichment	ကရူၢ်လိၤဆီအါကလုာ်	ယုၤ/ယုၤလဲၣ်	မၤလိယါယုာ်
Learning Backpacks (Literacy Enrichment)	ကတိၤဆီတုၤ ၂ တၢ်	ယုၤ-ယုၤလဲၣ်	ဟံၣ်
<p>တၢ်တဖၣ်န့ၢ်မုၤဒါ- တၢ်ကီၢ်ခါတၢ်မၤလိ အတၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ်လၢ တၢ်ကမၤဂ့ၤထီၣ်ကံၢ်စီ, တၢ်မၤလိဘၣ်ဂ့ၤထီၣ်က့ၤတၢ်, ဒီးတၢ်မၤလိပူၤက့ၤလၢ, ဒီးတၢ်မၤလိချူ ထီၣ်တၢ်အတၢ်မၤလိ တဖၣ်န့ၢ် မ့ၢ်တၢ်လၢအဒီးသန့ထီၣ်အသးလၢ ကီၢ်စဲၣ်, လီၢ်ကစီၤ, ဒီးကီၢ်စဲၣ်အတၢ်န့ၢ်ကျဲလၢ အဘၣ်ထွဲဒီး COVID-19 အတၢ်ဆိၣ်သးအဖိခိၣ်န့ၢ်လီၤ. တၢ်ဆိတလဲ အမ့ၢ်န့ၢ်မ့ၢ်သီတဖၣ် သ့န့ၢ်လီၤ.</p> <p>တၢ်နီၣ်- <ul style="list-style-type: none"> • တၢ်မၤလိတၢ်လၢမဲၣ်သကိးမဲၣ်တၢ်တီၢ်ကျဲန့ၢ်ကမ့ၢ်ဝဲ ကွီၣ်သရၣ် ၁ ဂၤ ကွီၣ်မိ ၁၅ ဂၤ (၁:၁၅ တၢ်ခွဲးယု) အဖိခိၣ်လီၤ. • တၢ်တီၢ်ကျဲလၢတၢ်သိၣ်လိယါယုာ်အီၤတဖၣ် ကပၣ်ယုာ်ဒီး တၢ်သိၣ်လိဒိဖျိအထံၣ်နဲး ဒီးမဲၣ်သကိးမဲၣ်အဆၢကတီၢ်လီၤ. <p style="text-align: right;">တၢ်ဘၣ်တၢ်မၤဂ့ၤထီၣ်ကံၢ်စီ- လါမံၣ်ရး ၂၆, ၂၀၂၁</p> </p>			

ဒိဖျိတၢ်မၤလိတၢ်လၢ မဲၣ်သကိးမဲၣ်, တၢ်မၤလိယုာ်တၢ်ဒီးတၢ်မၤလိတၢ်ဒိဖျိ အထံၣ်နဲးဖိခိၣ်, ကွီၣ်မိတဖၣ် ကမၤန့ၢ်တၢ်န့ၢ်ကျဲလၢ တၢ်သိၣ်လိလၢ သရၣ်တီၣ်ခိၣ်ရိၣ်မဲၣ်သိၣ်လိအီၤဒီး တၢ်မၤလိလၢတၢ်ဟ့ၣ်အီၤလိလိၤဆူ ကွီၣ်မိတဖၣ်အအိၣ်အဖိခိၣ်န့ၢ်လီၤ. ကွီၣ်မိ ကပၣ်ယုာ်မၤလိသကိးလၢ တၢ်လဲၤဒိဖျိတဖၣ်လၢ အမ့ၢ်တၢ်နီၣ်ကီၢ်, လၢအိၣ်ဒီးတၢ်ပၣ်ယုာ်မၤသကိးတၢ်, ဒီးအိၣ်ဒီးအခိၣ်ပညိ တဖၣ်န့ၢ်လီၤ.

တၢ်ဆဲးလိမံၣ်အတၢ်ဂ့ၤတၢ်ကျဲလၢတၢ်ကီၢ်ခါအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲတဖၣ်အဂီၢ်န့ၢ်တၢ်ကရူၢ်လိၤအီၤဖဲလါအုၤဖျး ၁၉, ၂၀၂၁ န့ၢ်လီၤ.

၂၀၂၁ - ၂၀၂၂ တၢ်မၤလိနီၣ်

ဖဲကီၢ်ရဲၣ်ဟီၣ်ကစီၤမၤအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲလၢ ၂၀၂၁ - ၂၀၂၂ တၢ်မၤလိနီၣ်အကတီၢ်, ပဆိကမိၣ်န့ၢ် ပပုၤကွီၣ်မိတဖၣ် အတၢ်မၤလိ, ပုၤတဝါ, တၢ်သ့ၣ်ဟူးသးဂဲၤ, ဒီးတၢ်ပၣ်သ့ၣ်ဟံၣ်သး အတၢ်လိၣ်ဘၣ်တဖၣ်န့ၢ်လီၤ. အရူၤဒိၣ်လၢ ပကဆဲးအိၣ်ဒီးတၢ်ပညိၣ်လၢ ကွီၣ်မိအတၢ်ပညိၣ်ကွၢ်ဖိဒီးတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲလၢ တၢ်ကျဲမၤ လိတၢ်လၢနီၣ်ကစၢ်အတၢ်ယုၤထၢလၢခံတနီၣ်အဂီၢ်န့ၢ်လီၤ. ပမၤဒိၣ်ထီၣ်လၢထီၣ်စ့ၢ်ကိး **FLEX Academy** လၢကဟ့ၣ်တၢ်မၤ

လိစိတ်လှအယံလှ၊ အုထာဂ်နုးဖိခိဂ်ဒ်တံယုထာလှ၊ တီးခါဂ်သးဒီးတီးထီကိဖိတဖဂ်အဂီဂ်နုဂ်လိ၊ ဟံဂ်ဖိယိဖိတဖုမုဂ်ယုထာ တံမလိခိဖိတံကွာ်တံဂီဒ်တံဂီဒ်ကီဂ်အသိးလှ၊အုထာဂ်နုးအပူအယိ၊ ပအဲဂ်ဒီးမလိတံလှ၊ ပပုကိဖိတဖဂ် ကနုဂ်လိပဂ်ယုဂ် လှ၊ တံမလိလှ၊ တံသိဂ်လိလိတံလိလိ (သရဂ်သိဂ်လိတံဖဲတံဆာကတီဂ်တကတီဂ်ယိ) ဒီးမလိတံခိဖိအုထာဂ်နုး (မလိတံခိဖိအုထာဂ်နုးဘဂ်ဆဂ် တမုဂ်သရဂ်သိဂ်လိတံလှ၊ တံဆာကတီဂ် တကတီဂ်ယိနုဂ်ဘဂ်) လိ၊

ကီဂ်ရုဂ်ကမဂုဂ်တံအိဂ်ဖိဂ်ဖဲလါအုဖြးလှ၊ ပကနုဂ်ဟူဘဂ် နတံဆိကမိဂ်ဖဲပရဲဂ်ကျဲတံလှ၊ ခဲကံဂ်တနုဂ်အဂီဂ်အဆာကတီဂ် နုဂ်လိ၊

Kids'-Doc-On-Wheels/တံလဲဟးလိဂ်ကွဲကွဲကီတံအမုဂ်နု

ယသးခုလှ၊ ယထံဂ်လိဂ်ဘဂ်ယသးဒီး **Dr. Lynette Wilson-Phillips** လှအဟဲလှ၊ **Kids'-Doc-On-Wheels** ဒီးအပူကရုဂ်ဖိတဖဂ်ဖဲ **Fairington** တီးဖုဂ်ကိတနုးအံးနုဂ်လိ၊ **Kids'-Doc-On-Wheels, Inc.** နုဂ် မလိတံဂဲ လှ၊တံကမနုဂ်တံကွာ်ထွဲဖိသဂ်လှ၊ အကံဂ်စိပတီထီဒီးအလှအပဲလှ၊ ဖိသဂ်အပူတတါအပူဒီး လှ၊တံလိလှ၊အဲသ့ဂ်ဘဂ် အိဂ်ကိးနုးဒီးလှအမုဂ်- ကိနုဂ်လိ၊ ပစံးဘျူးဘဂ် **Kids'-Doc-On-Wheels** လှ၊အတံမလှကိးတံအယိနုဂ်လိ၊ အဲသ့ဂ်အတံဒီးပုးသးခိဖိတံကိးဘံဂ်အိဂ်လိတံစိဒီးထံဂ်လိဂ်ဒီးပုးသးနုဂ် မလှ၊တံဒ်သိးပကဟ်ပပုကိဖိလှ၊ အအိဂ်လှ၊ကိ တဖဂ်အိဂ်ပုးဒီးတံအိဂ်ဆုဂ်အိဂ်ချ့ဒီး အိဂ်ကတဲဂ်ကတီးအသးလှ၊ ကရုထီဂ်ပသိထီဂ်အဂီဂ်နုဂ်လိ၊

ယအိဂ်စုဂ်ကိးဒီး တံခွဲတံယံလှ၊ ယကဆုဂ်နုးဒီးကွာ် တံသိဂ်လိဒီးတဖဂ်လှ၊ **Fairington** အပူနုဂ်လိ၊ ယသးခုလှ၊ ယထံဂ်ဘဂ် ကိသရဂ်ဒီးကိဖိတဖဂ် အတံဟ့ဂ်လိသးမလှ၊တံအယိလိ၊ ယအဲဂ်ဒီးစံးဘျူး ကိခိဂ် **Dr. Walter Burke** လှ၊အတံလိဂ်ယလှ၊ တံသုဂ်ထီဂ်တဖဂ်အံးနုဂ်လိ၊ ယအဲဂ်ဒီးစံးဘျူးစုဂ်ကီ လိကဝီပုးဟုဆုဂ်တံ **Dr. Triscilla Weaver** လှ၊အတံဟ့ဂ်လိသးလှ၊ ပပုကိဖိတဖဂ်အဂီဂ်လိ၊

ဝံသးစု၊ ဆဲးကွာ်ထွဲလိနုးဒီးကွာ်ထွဲလိဂ်သးကဒဲကဒဲတကွာ်၊

ပုးဒီးတံဟ်ကဲအါ၊

Mrs. Cheryl Watson-Harris